
SPLITSKI SAVEZ ŠPORTOVA 

Broj: 270/2015 

Split, 8.12.2015. 

 

Z A P I S N I K 

 

60. sjednice Izvršnog odbora Splitskog saveza športova održane 8.12.2015. g. u sali za sastanke 

SC“Gripe“ s početkom u 13,00 sati. 

 

Prisutni: Igor Boraska, predsjednik, Jurica Topić, dopredsjednik te članovi: Dražen Čular, Toni 

Gamulin i Nenad Šarić 

Ostali: Vlatko Škiljo, glavni tajnik i Danira Mardešić, zapisničar 

 

 

D n e v n i  r e d: 

 
1. Usvajanje zapisnika 59. sjednice Izvršnog odbora  

2. Sjednica Skupštine SSŠ-a 

3. Prijem novih članova 

4. Razno  
 

 

Ad.1. 

Zapisnik 59. sjednice Izvršnog odbora jednoglasno je usvojen. 

 

Ad.2. 

Redovna sjednica Skupštine SSŠ-a zakazana je za 10.12.2015. s početkom u 17 sati , a održat će se u 

svečanom salonu SC “Gripe“. Materijali za sjednicu poslani su na adrese skupštinara 2. prosinca. 

Predsjednik Saveza osvrnuo se na točke dnevnog reda i dao potrebna obrazloženja. Kako će se na ovoj 

sjednici IO-a raspravljati o zahtjevima za prijem u članstvo Saveza, to će se, budući Skupština potvrđuje 

prijem, dnevni red sjednice Skupštine nadopuniti još jednom točkom (ad.12. Prijem novih udruga u 

članstvo SSŠ-a). Dogovoreno je koje će osobe biti predložene za Radno predsjedništvo, Verifikacijsku 

komisiju te zapisničara i ovjerovitelje zapisnika. Na sjednici će se dodijeliti posebno priznanje Ženskom 

košarkaškom klubu „Split“ u povodu 70. obljetnice Kluba. Tako će se ispraviti propust koji je učinjen 

na proslavi Dana splitskog sporta, 15. rujna kada je ovo priznaje dobio Košarkaški klub „Split“ koji je 

zapravo proizašao iz ŽKK „Split“. 

 

Ad.3. 

Dvije su nove udruge podnijele zahtjev za prijem u članstvo Saveza: 

1. Teniski klub Neo 

2. Ronilački klub „Split“ 

 

Budući da Teniski klub Neo zadovoljava uvjetima za prijem u članstvo Saveza, Izvršni odbor donio je 

odluku o prijemu navedenog kluba u privremeno članstvo s rokom kušnje od 4 godine, s tim da ovaj 

status privremenog člana treba još potvrditi Skupština. 

 

Neka obrazloženja vezano za zamolbu Ronilačkog kluba „Split“ dao je glavni tajnik. Naime, Klub 

športskog ribolova „Split“, iz kojeg je proizašao ovaj Klub, bio je registriran za dvije djelatnosti: športski 

ribolov na moru i ronjenje (što je Savez financirao kroz temeljne aktivnosti). Shodno zakonu te 

nomenklaturi sportova HOO-a klub se više nije mogao registrirati na postojeći način pa su bili prisiljeni 

ronilačku sekciju izdvojiti te registrirati kao novi klub. Ovdje se, dakle, ne radi o samovolji (nekakvim 

neslaganjima ili svađi unutar postojećeg kluba koja bi rezultirala odcjepljenjem ronjenja), već zakonskoj 

obvezi. 



Kako Statut SSŠ-a ne tretira ovakve slučajeve, Izvršni odbor je zauzeo stav da se Ronilački klub „Split“ 

može primiti u punopravno članstvo (bez počeka od 4 godine), ali o tome treba konačnu odluku donijeti 

Skupština (koja će biti održana 10. prosinca). 

 

Po riječima Igora Boraske još je jedan klub najavio zamolbu za prijem u članstvo Saveza. Radi se o 

Teniskom klubu Split 1950. Ukoliko klub dostavi potrebnu dokumentaciju, na zakazanoj sjednici 

Skupštine raspravit će se o prijemu ovog Kluba u privremeno članstvo. 

 

Nadalje, predsjednik je još dao dodatna obrazloženja vezano za spomenuta 2 nova teniska kluba (Neo i 

Split 1950) koji usput traže od Javne ustanove Športski objekti termine na teniskim igralištima na 

Firulama (kojima upravlja Javna ustanova). Nakon prestanka s radom Tenis kluba Split, osnovan je novi 

klub Teniski klub Split 1950 koji je praktički preuzeo sve trenere i natjecatelje ugašenog Kluba, dok je 

TK Neo novi klub. Pored ova dva kluba za korištenje zatvorenog terena (pod balonom) zainteresirani 

su još i Tenis kamp Stobreč i Tenis klub Pomak. O ovoj problematici raspravljalo je Upravno vijeće 

Ustanove. Zaključak još nije donesen jer slijedi utvrđivanje broja natjecatelja (djece) po klubovima. 

 

Ad.4. 

Članovi IO-a upoznati su sa sadržajem sastanka koji je organiziran kod pročelnika za sport Grada Hrvoja 

Akrapa (7. prosinca), a kojem su nazočili još: Ozren Bužančić, savjetnik gradonačelnika za sport te Igora 

Boraska i Vlatko Škiljo. Među ostalim bilo je riječi o načinu izvršenja proračunskih stavki u nadležnosti 

SSŠ-a te izradi (doradi) pravilnika od strane povjerenstva kojeg bi oformio Grad. Članovi IO-a izrazili 

su nezadovoljstvo ovakvim radom. Nije problem u unapređenju kvalitete pravilnika, već načinu na koji 

bi se oni radili (prvenstveno se misli na pravilnik o stipendiranju i stručnom radu). Jer, ako je 

proračunska stavka u nadležnosti SSŠ-a, onda bi i izrada pravilnika trebala biti u njegovoj nadležnosti. 

U protivnom nema razloga za odvajanjem sredstava iz gradske ovlasti. 

 

(U 13,45 sjednicu je zbog obveza napustio Toni Gamulin). 

 

Bilo je ponovo riječi o načinu uplata stipendija (preko kluba odnosno na osobne račune vrhunskih 

sportaša). Financijska služba Grada odbijala je isplatu vršiti direktno krajnjim korisnicima zbog 

složenosti isplata odnosno podmirenja poreznih obveza pa je zato to prepuštano klubovima. Po riječima 

Igora Boraske Grad će sa Savezom potpisati Ugovore za izvršenje proračunskih stavki iz njegove 

nadležnosti, a Grad će također i ove godine raspisati natječaj za Javne potrebe u sportu za 2016. s tim 

da će onda Savez zadužiti za realizaciju. Još je jednom izraženo nezadovoljstvo načinom na koji je 

pojedinačni sport sufinanciran. Zbog nedostatka sredstava i kašnjenja u isplatama ostali su zakinuti za 

brojna putovanja/natjecanja koja su propustili, a što će se u konačnici odraziti na buduće financiranje 

jer će zatečeno stanje biti osnova kako za temeljne aktivnosti, tako i za stručni rad (koji se također radi 

na bazi kategorizacije klubova odnosno ostvarenih rezultata). 

 

Sjednica Izvršnog odbora zaključena u 14,30 sati. 

 

 

Zapisnik vodila:  Predsjednik: 

   

Danira Mardešić  Igor Boraska 

 


